
Zápis z porady vedení konané dne 11. 4. 2016 

Přítomni: Rebok, Malinka, Dostál, Vičar, Šrubařová, Regner, Kohoutková, Křenek, Matyska, 

Novotná Buršíková, Antol (do 12:00) 

Omluveni: Bartošek 

1. Prezentace Mateje Antola 

 Antol přednesl prezentaci na téma průřezové řízení na ÚVT, identifikoval oblasti, 

v nichž použitým postupem identifikovat nedostatky.  

 Z následné diskuse vyplynulo: 

o Ústav nemůže fungovat pouze jako firma. Je součástí univerzity a očekává se 

od něj podpora efektivního využití IT, nikoliv pouze nabídka omezeného 

portfolia služeb.  

o Mnoho reportovaných problémů lze přiřadit slabé interní komunikaci a její 

střední vrstvě. Stále se nedaří motivovat příslušné osoby, aby převzaly 

odpovídající odpovědnost a s tím i vnímání problémů v širším kontextu 

(včetně nutnosti řešit vyplývající názorové konflikty). Současně stále přetrvává 

příliš technicky orientovaný pohled na problémy, s hledáním primárně pouze 

technických parciálních řešení.  

o Ředitel identifikoval v prezentaci jako klíčové oblasti zpětnou vazbu (od 

uživatelů) a (řízené) zlepšování služeb, kde rovněž vidí jako jednu z příčin 

problémy v komunikaci. Příští týden se sejde nad prezentovanými zjištěními 

Antol s ředitelem.  

 

2. Kontrola úkolů  

 Texty pro výroční zprávu – byly Vičarovi dodány minulý týden, chybí už jen úvodní 

slovo ředitele. Oproti loňské zprávě bude spolupráce se studenty více zviditelněna. 

Rebok a Křenek napíší dva krátké konkrétní příklady o úspěšné spolupráci se studenty.  

o Divizní doplní Vičarovi partnery, se kterými v minulém roce spolupracovali.  

 Možnost otevřít GIS data oficiálně – Vičar se po kolegiu sejde s Kozlem. V první fázi 

půjde o dodělání mapových podkladů pro *.muni.cz a data nezbytná pro 

plnohodnotnou funkci; data aktuálně zpřístupněná přes Kompas zatím nebudou ve 

větší míře zpřístupněna (nad rámec autentizovaných uživatelů systému Kompas). 

Proběhla krátká diskuse o údržbě a aktualizaci dat (zejména informace o lidech a 

místnostech). 

 

3. Ostatní  

 Na základe Rebokova návrhu ředitel tímto děkuje všem, kteří se podíleli na zajištění 

akce Cyber Czech 2016. 

 Tajemnice poděkovala za podklady pro letošní dohody. Požadavky na DPP i DPČ jsou 

výrazně vyšší než loni. Ředitel stanoví strop pro jednotlivé divize, zbytek se bude řešit 

individuálně podle potřeb.  



 Tajemnice upozornila, že bude nezbytná kompletní analýza SUPO jako nástroje 

nákupu, a to zvláště se zřetelem na připravovanou elektronickou evidenci služeb. 

S tímto ohledem by měla být analýza důkladnější a zabývat se kupř. i registračními 

poplatky na konference. Předpokládá, že toto bude na pořadu schůze tajemníků 

součástí MU. 

 Pro plánované jednotné přihlašování do IS a INET potřebuje DIS znát koncepční 

volbu technologie. Informace zjistí do příštího kolegia Rebok.  

 V rámci českého konsorcia EUNIS byla Kohoutková pověřena koordinací v oblasti 

ekonomických systémů, navázala kontakty školami používajícími SAP.  

 Malinka s Rebokem navázali kontakt s univerzitou v Pardubicích, která projevila 

zájem o naše telefonní ústředny a uchopení telefonie jako takové.  

 Rebok informoval o požadavku K. Slavíčka na obnovu síťových prvků infrastruktury 

MeDiMed, zašle podklady včetně odhadu ceny. (do 18. 4.)  

 Malinka vyhlásil interní a současně externí výběrové řízení na systémového správce 

pro cloudové prostředí. 

 Malinka pochválil pracovníky kolem centrální správy, na Yammeru založili dobře 

fungující fórum. Ředitel současně upozornil, že se zřejmě nepodařilo zintenzivnění 

spolupráce s LVT sdělit korektně v rámci celého ústavu a požádal vedoucí divizí, ať 

toto opět na schůzkách připomenou. 

 Malinka informoval, že pro správu cloudové infrastruktury bude nasazena i 

technologie Openstack. Do přípravy se zapojilo několik oddělení UVT, aktivita je 

úzce koordinována s CESNETem.  

 Křenek informoval o velkém počtu podávaných OP VVV projektů, pro zhodnocení 

dopadu na IT infrastrukturu bude průběžně vyžadovat pomoc z ostatních divizí.  

 Ve čtvrtek 7. 4. proběhlo školení na služby Office 365 pro podporu týmové 

spolupráce. Ideálně by celý help desk měl zvládat pomoci uživatelům při orientaci 

v Share Pointu, Regner prokonzultuje s Mazánkem. Současně je nezbytné pomoci 

pracovníkům LVT rovněž získat nebo rozšířit odpovídající znalosti.  

 Dostál poděkoval Novotné Buršíkové za sběr dat do RIV. Nových výsledků je zhruba 

srovnatelně s loňským rokem.  

 Další kolokvium bude mít Martin Kuba, Dostál pošle pozvánku.  

 

4. Informace z projektové podpory 

 Dne 3. 5. 2016 pořádá TC AV ČR v Brně seminář Duševní vlastnictví a otevřený 

přístup v rámcovém programu H2020, více informací naleznete zde: 

http://is.muni.cz/do/rect/metodika/VaV/vyzkum/32243207/56643022/IPR_a_OA_v_H

2020_Brno_3_kvetna_2016.pdf 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

        ředitel ÚVT 
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